
Zapisnik

2.seje Sveta star5ev, ki je bila 14.12.2023 ob 16.30 v avli matitne Sole na Spodnji Polskavi

Dnevni red:

1. Pozdrav in ugotovitev sklepEnosti

2. Spremljava LDN za Solsko leto 2O23/24

3. Analiza vzgojnega nairta za lolsko leto 2022/23

4. Vzgojni natrt in Pravila hiSnega reda 2023124

5. Aktualne informacije

Ad/1

Predsednica sveta starsev gospa Lea Furlan je prisotne lepo pozdravila. Svet starsev ugotavlja,

da je sklepien. Prisotni predstavniki starSev se strinjajo s predlaganim dnevnim redom in

sprejmejo naslednji

SKLEP 9:

Svet stargev je sklepien in nadaljuje s sejo po predlaganem dnevnem redu'

Ad/2

Ravnateljica je svetu star5ev poroiala o vzgojno izobraievalnem delu v tekodem Solskem letu.

povedala je, da pouk poteka po letnem delovnem nairtu, da so se zraven pouka na Soli odvijale

5e 5tevilne druge dejavnosti kot so plavalni teia.i, dediSiina gre v 5ole, razna tekmovanja iz

znanja in Sporta.

Na tekmovanju iz logike je na! uienec osvojil odlidno 2. mesto na driavni ravni, potekalo je

tudi tekmovanje iz znanja o sladkorni bolezni, kjer je naSa uienka prav dobila srebrno

priznanje. Na !oli smo organizirali tekmovanje v badmintonu in iahu. NaSi utenci pa so se

Prisotni: ravnateljica Danica Veber, pomodnica ravnateljice Mateja Putko Erhatii, vodja
podruinice Pragersko Marjetka Setar, vodja podruinice Zgornja Polskava Mihaela

Haralovid, Bojana Premzl, Marina Rokavec, Dusanka Pletersek, Mojca Kupdid, Adela

Krois, Anja Oiep, Andreja Robar eavnidar, Jasmina Vaupotia, Simona Smodii, Anton

Grenko, Dominika Rudl, Lea Furlan, Renata Kokol, TomaZ lvaniii in Vesna Prijol

Odsotnost opraviaili : Mateja Praprotnik Vidonja, Larisa goritan, Zorica Kostid, Ma.ia Furek sinkovec,

Marjeta Podluniek, Mateja Kersit, in Davorin Skornik

Odsotni: GregorLipej, Natalija Pe.ovnik, Spela Janiii, Mateja Rednik, Darja Pipu3, Neia Motaln,

Ale! Pogorevc

Zapisnikar: AlojzijaVrbek



udeleievali 5portn ih tekmova nj tud i izven naie 5ole. Nale uien ke so pri tekmova nju v od bojki
za starej5e deklice osvojile 1. mesto na obdinski ravni.

V novembru so potekale priprave na decembrski dobrodelni koncert pevskih zborov in bazar.

Ravnateljica je pohvalila izvedeno prireditev in bazar, kije potekal v zadetku decembra na loli.
Starse je seznanila tudi z vi5ino zneska z bazarja, ki je namenjen za lolski sklad. Povedala je, da

so se iz teh sredstev ie nabavile majice za pevski zbor.

Nadalje je starie seznanila tudi z vzgojno problematiko v 7. c in 7. e. V tem Solskem letu so bili
izredeniie trije vzgojni opomini. Vzgojne teiave se pojavljajo tudi v 9. razredih . Velik problem
pri uiencih je ialjenje, fiziino nasilje, zbadanje. Udenci iz 7. c razreda so zaradi varnosti pod

nadzorom uiiteljev tudi med odmori.

Ravnateljica je svetu starlev povedala, da je na 5oli 22.11.2023 potekal redni inlpekcijski
pregled. Pred pregledom je bilo na inipektorat potrebno poslati Pravila Solskega reda, Vzgojni

naErt, zapisnike utiteljskih zborov in oddelfnih uditeljskih zborov, zapisnike sveta stariev in

zapisnike sveta Sole za preteklo in tekode Solsko leto.
Prisotne je ravnateljica nadalje seznanila z zapisnikom o pregledu, ugotovitvami ter predlogi
gospe inipektorice.

Med drugim je bilo potrebno popraviti Vzgojni natrt in Pravila iolskega reda ter k

samoeva lvacijskemu poroiilu dodati analizo Vzgojnega naarta za lolsko leto 2022/2023.

Predstavila je predlog analize vzgojnega nairta za Solsko leto 2022/2023. Skupna ugotovitev
je bila, da je vzgojno delovanje !ole zares uiinkovito le ob vzajemnem sodelovanju vseh

strokovnih delavcev lole in ob podpori s strani star5ev. Pozitivni vidiki vzgojnega delovanja
Sole se kaiejo v prijetni 5olski klimi, medvrstni5ki pomoii med uienci ter Stevilnim izredenim
pohvalam uiencem ob koncu iolskega leta.

Svet stariev je po krajii razpravi soglasno sprejel
SKLEP 10:

Svet stariev daje pozitivno mnenje k Analizi vzgojnega naErta za iolsko leto 2OZZ|2OZ3.
Svet starSev daje pozitivno mnenje k samoevalvacijskemu poroEilu za Solsko leto 202212023.

Ad/4

Prisotnim je ravnateljica nadalje predstavila in obrazloiila spremembe v Vzgojnem nairtu in
Pravilih Solskega reda ter predloga prenovljenega Vzgojnega nairta in prenovljenih pravil

5olskega reda.

^d/3



Povedala je, da je v predlog prenovljenega Vzgojnega natrta dodan predlog z upoitevanimi

smernicami, v katerega so vkljuiene tudi doloEbe o niielni toleranci do vseh oblik nasilja.

- V todki 3.2 je formalizacija lndivid ualiziranega vzgojnega naErta spremenjen v Dogovor o

obliki pomoii.
- Povrnitev namerno uniiene lolske in druge lastnine pod tofko 4.7 je zdruiena s todko 4.5

Druibeno koristna dela in dodana je dejavnost laija popravila inventarja.

- Pri vzgojnih ukrepih so odstranjene:toika 4.11 Mediacija, toaka 4.12. Ukinitev statusa

lportnika, umetnika in raziskovalca ter toaka 4.14 Prepoved voinje s lolskim avtobusom.

- Zaradi varnosti je dodana nova razSirjena todka 4.10:

odstranitev uienca, prevzem stariev in individualni pouk.

- Nadin izrekanja vzgojnih opominov pod toiko 4.11: prejlnji zapis je izbrisan in opredeljena

je samo zakonsko podlaga v skladu s 60.f ilenom ZOsn.

- Dopolnjen je tudi nadin sprejemanja dokumenta.

Po krajSi razpravije svet starsev soglasno sprejel

SKLEP 11:

Svet stariev daje pozitivno mnenje na predstavlien predlog prenovlienega Vzgoinega nairta

za Solsko leto 202312024.

Ravnateljica je v nadaljevanju predstavila predlog prenovljenih Pravil 5olskega reda.

- lz pravil je izbrisano vse, kar se je nanalalo na dolinosti in odgovornosti stariev, delavcev in

zunanjih obiskovalcev 5ole. Pravila iolskega reda veljajo le za uience.

- Vzgojni ukrepi pod toako 4.2 so posodobljeni enako kot v Vzgojnem nadrtu.

- Pri toiki 4.3 je natanino opredeljen nadin izrekanja vzgojnih opominov.

- v celoti je odstranjena totka 6, ki je opredeljevala Pravila podeljevanja pohval, priznanj in

nagrad uiencem. To je opredeljeno v Vzgojnem nairtu'
- Dopolnjen je nafin sprejemanja dokumenta.

Svet star5ev je po krajii razpravi soglasno sprejel

SKLEP 12:

Svet starsev daje pozitivno mnenje na predstavljen predlog prenovljenih Pravil Solskega

reda za Solsko leto 202312024.

Adls

predstavnica starSev, ki se je opraviiila za izostanek na 2. seji, je na 5olo poslala pismo v

katerem je izpostavila problematiko neurejenega cestiSaa proti ioli na Zgornji Polskavi Na

cesti se delajo veije luknje in je dokaj nevarna za promet in pesce'

Ravnateljica je povedala, da je gospe ie odpisala in ji povedala, da je Sola v stalnem kontaktu s

krajevnoskupnostjoinurejujezadevekol|korseda,sajjenaprvemmestuvarnostVseh,kiuporabljamo
to cesto. Ravnatel.iica je ponovno poklicala tudi krajevno skupnost Zgornja Polskava' predstavnik



kraievne skupnosti pa izvajalce. Po zadnjih informaclah so izvajalci ie s peskom in zemljo zasuli veije
luknje na cesti!fu.

Ravnateljica je nadalje povedala, da se je med izvajanjem vzdrievalnih del na Zgornji Polskavi

po5kodoval tudi elektritni kabel, kar je bila posledica izpada elektrike za del zgornje Polskave

med drugimi je ostala brez elektrike tudi Sola na Zgornji Polskavi. To se je zgodilo v

dopoldanskem tasu. Da udenci niso ostali brez kosila, je bilo potrebno hrano peljati na

podruinico Pragersko, jo tam do konca skuhati in kuhano kosilo v termo posodah pripeljati

nazaj na podruinico Zgornja Polskava. Na enake teiave so bile tudi ie na matidni ioli na

Spodnji Polskavi in na podruinici Pragersko

Predstavnica stariev s podruinice Pragersko je povedala, da opaia, da mimo Sole in vrtca
vozijo vozila z neprilagojeno hitrostjo. Predlagala je, da bi pri omejevanju hitrosti pripomogla

kak5na fizitna ovira.

Problematiko neprilagojene hitrosti v bliiini lole opaia tudi predstavnica starlev iz Spodnje
Polskave.

Ravnateljica je prisotne seznanila, da vsako leto iz vsake iole (matiine in obeh podruinic) po

en predstavnik udencev ob tednu otroka pri iupanu predstavi pereio problematiko v zvezi s
Solskimi potmi.

Odgovornost voznikov pa je, da upoitevajo cestno prometne predpise in so previdnejSi !e
posebej ob Solskih poteh.

Svet stariev je po krajii razpravi soglasno sprejel
SKLEP 13:

5ola poilje na obiino pobudo za namestitev fiziinih ovir, da bi se na tak naiin omejila hitrost
voinje. O prehitri voinji mimo iole in vrtca se obvesti tudi policijo.

Predstavnico starSevje zanimalo ali bodo starii letos prej dobili informacije glede poditniikega
varstva otrok, saj jo je obtina lansko leto dala dokaj pozno.

Ravnateljica je povedala, da je aktiv ravnateljev ie na prejinjem sestanku, ko je bila prisotna
tudi vodja oddelka za druibene dejavnosti, zaprosil, da bi letos te informacije s strani obiine
dobili prej. V ponedeljek, 18.12. ima aktiv ravnateljev zopet sestanek in ravnateljica upa, da
bodo ie dobili kakine informacije.

Predstavnico stariev je zanimalo ali bi bilo moino, da bi lahko bila knjiiniiarka na podruinici
Zgornja Polskava prisotna veikrat na teden.
Ravnateljica je povedala, da je razpored, glede na sistemizirano delovno mesto in ltevilo
uiencev na vsaki 5oli, trenutno takien in da po prejetih informacijah lahko v tem dasu vsi
uEenci obi5dejo Solsko knjiinico.

Nadalje je predstavnika starsev zanimalo zakaj trenutna informatorka na podruinici Zgornja
Polskava, ki dela v okviru javnih del, po novem letu ne bo ved delala.
Ravnateljica je povedala, da je bilo s strani obdine najprej reaeno, da po novem letu ne bo ved
zaposlitev v okviru javnih del, saj je brezposelnost v obdini padla. Naknadno pa so iole lahko



kandidirale na razpisu za javna dela za program informiranj pod pogojem, da zaposlijo le

invalide. Naslednji teden bodo iz Zavoda za zaposlovanje na !olo poslali na razgovor kandidate

izmed katerih bodo izbrani trije informatorji (za vsako 5olo eden).

Predstavnika starlev je zanimalo zakaj starli niso bili obveiteni, da je letosnje Solsko leto

prevzel trening juda drugi klub in otrok ne trenira ved klub, kijih je treniral prejlnje Solsko leto.

Ravnateljica je povedala, da imajo po pogodbi o plaiilu uporabnine za objekte dane v

upravljanje, ki .io ima iola sklenjeno z obiino, prednost izvajalci letnega programa 5porta.

Aikido klub, ki je otroke treniral lanije imel to Solsko leto na razpolago enake termine kot lani,

vendar se potem ni ved oglasil, niti ni odgovarjal na telefonske klice stariem in ne na telefonske

klice iz 5ole.

Predstavnica starlev se je zanimala o dejavnostih, ki so se lani izvajale za nadarjene utence v

obliki delavnic in kako je letos s tem.

Ravnateljica je povedala, da so letos interdisciplinarne dejavnosti razdeljene po aktivih in

vsako predmetno podroije si je izbralo drugo dejavnost, npr. imajo izlet v Ljubljano, izlet v

Celje, dejavnosti v okviru pouka, raziskovalne naloge, priprave na tekmovanja'

Predstavnico stariev 2. c razreda je zanimalo ali imajo letos res NPZ-je ie uEenci v 3. razredu.

Zdi se ji, da je za uEence 3. razreda to !e prehitro.

Ravnateljica je povedala, da doseiek uEenca pri NPZ-ju ne vpliva na zakljutno oceno. Sola se

je poskusno prijavila k NPZ za 3. razred, za 6. in 9. razred pa je NPZ obvezen. Star5i bodo pred

izvajanjem NPZ obvei6eni.

Drugih razprav ni bilo.

Ravnateljica se je prisotnim za sodelovanje in jim zaielela lepe praznike in vse dobro v novem

let u.

Seja je bila zakljuiena ob 17.50.

Zapisala:

Alojzija V

Predsed n ica Sveta stariev:
Lea Fu rla n

Nadalje je ravnateljica starle seznanila s problematiko kadrov. Veliko je bolniikih odsotnosti

in so potrebna nadomeiianja. Trenutno je uiiteljica podaljianega bivanja, ki dela za krajli

delovni ias podala odpoved pogodbe o zaposlitvi, ker je dobila sluibo na drugi Soli za polni

delovni das. Sola je ie objavila razpis prostega delovnega mesta.


